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Protokół Nr 26/2020 
z XXVI Sesji Rady Miasta Nowy Targ 

w dniu 28 grudnia 2020r.  
       
Ad.1 
Zgodnie z art. 20 ust. 3 ustawy o samorządzie gminnym (jednolity tekst Dz. U. z 2020 r. poz. 
713 z późń. zm.) Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda otworzył obrady XXVI Sesji Rady 
Miasta w Nowym Targu o godzinie 13:00.  
Powitał serdecznie Radnych obecnych na sali i połączonych zdalnie, Burmistrza Miasta 
Grzegorza Watychę, Z-ców Burmistrza Panią Joannę Iskrzyńską-Steg i Pana Waldemara 
Wojtaszka połączonych zdalnie. Skarbnika Miasta Łukasza Dłubacza oraz Sekretarza Miasta 
Zbigniewa Stramę, a także wszystkich Naczelników i Kierowników Wydziałów Urzędu 
Miasta, Dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych i Prezesów miejskich spółek, którzy 
w większości śledzą transmisję on-line. Następnie powitał połączoną zdalnie Panią 
Magdalenę Cygan przedstawicielkę Nowotarskiego Alarmu Smogowego. Powitał także Pana 
Marka Bochowicza Przewodniczącego Nowotarskiej Rady Seniorów. W dalszej kolejności 
powitał wszystkich mieszkańców i przedstawicieli mass mediów oglądających transmisję  
z XXVI Sesji Rady Miasta.  
Przewodniczący poinformował, że w związku z pandemią Sesja odbywa się z zachowaniem 
wszystkich zasad bezpieczeństwa nałożonych przepisami prawa.  
Przewodniczący poinformował, że w obradach udział bierze 21 Radnych, z tego 8 radnych  
w trybie zdalnym, zgodnie z listą obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu,  
w związku z tym obrady są prawomocne. 
Proponowany porządek obrad: 
1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    
3. Przyjęcie protokołu z XXV Sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.   
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowy Targ,  
b) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Nowym Targu na rok 2021,  
c) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025,  
d) zmiany Uchwały Nr XXIV/260/2020 Rady Miasta nowy Targ z dnia 16 listopada 

2020r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Urzędu Miasta Nowy Targ  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021r.,  

e) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu Komunikacji na 
realizację zadań bieżących (2020r.),  

f) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu Komunikacji na 
realizację zadań bieżących (2021r.),  

g) zmian Uchwały Budżetowej na 2020r. Nr XVI/178/2019 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz zmian w budżecie miasta, 

h) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowy Targ na lata 2021-2031, 
i) budżetu Miasta Nowy Targ na rok 2021. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje.     
8. Zakończenie obrad.  
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Ad.2 
W sprawie zmiany w porządku obrad głos zabrał Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda, 
który w związku z pismem Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 
obrad w punkcie 5a) projektu uchwały w sprawie: wprowadzenia harmonogramu działań  
w zakresie walki ze smogiem w Nowym Targu na lata 2021-2030. 
Rada jednogłośnie 21 głosów „za” przegłosowała powyższy wniosek. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie Sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad.    
3. Przyjęcie protokołu z XXVI Sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta.   
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia harmonogramu działań w zakresie walki ze smogiem w Nowym 
Targu na lata 2021-2030, 

b) wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowy Targ,  
c) przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Nowym Targu na rok 2021,  
d) przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz 

Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025,  
e) zmiany Uchwały Nr XXIV/260/2020 Rady Miasta nowy Targ z dnia 16 listopada 

2020r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Urzędu Miasta Nowy Targ  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021r.,  

f) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu Komunikacji na 
realizację zadań bieżących (2020r.),  

g) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu Komunikacji na 
realizację zadań bieżących (2021r.),  

h) zmian Uchwały Budżetowej na 2020r. Nr XVI/178/2019 Rady Miasta Nowy Targ  
z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz zmian w budżecie miasta, 

i) wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowy Targ na lata 2021-2031, 
j) budżetu Miasta Nowy Targ na rok 2021. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Wolne wnioski i informacje.     
8. Zakończenie obrad.  

 
Rada jednogłośnie 21 głosów „za” przegłosowała porządek obrad wraz z wprowadzoną 
zmianą. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
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Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.3 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się przyjęła protokół 
z XXV Sesji Rady Miasta.  
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Paweł Liszka 
 
Ad.4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza za okres od 7 grudnia 2020r. r. do 28 grudnia 2020r. 
w brzmieniu jak w załączniku nr 2 do protokołu przedłożył Burmistrz Grzegorz Watycha. 
Po sprawozdaniu z działalność  Burmistrz przedstawił sprawozdanie z realizacji w 2020r.   
zadań inwestycyjnych i wykonanych remontów. W minionym roku na inwestycje wydano 
26,5 mln, z tego ponad połowa - 13,9 mln - pochodziło ze środków zewnętrznych. Na koniec 
podziękował  Radzie za zrozumienie, że dała możliwość zrealizowania inwestycji, bo to 
wiązało się z podejmowaniem zobowiązań i zgodą na zmiany w budżecie. 
 
Ad.5a) 
Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia harmonogramu działań w zakresie walki ze 
smogiem w Nowym Targu na lata 2021-2030 przedstawił, jak w uzasadnieniu, Inspektor  
w Wydziale GKiOŚ Mateusz Skupień.  

Wszystkie działania w zakresie poprawy jakości powietrza realizowane przez Wydział 
Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu Miasta Nowy Targ będą spójne 
i ściśle powiązane z rozwojem sieci ciepłowniczej MPEC Nowy Targ Sp. z o.o. oraz sieci 
gazowej PSG Sp. z o.o., gdyż działania inwestycyjne tych podmiotów są kluczowe w walce 
z niską emisją. Mając powyższe na względzie przedstawia się Radzie Miasta Nowy Targ 
projekt uchwały określający działania w zakresie walki ze smogiem w Nowym Targu  
w perspektywie do 2030 roku w odniesieniu do głównych czynników zanieczyszczeń 
powietrza jakim są niskosprawne i nieekologiczne media grzewcze tzw. „kopciuchy”. 
Pani Magdalena Cygan z Nowotarskiego Alarmu Smogowego podziękowała za 
przygotowanie przedmiotowego harmonogramu.  
W ramach pytań głos zabrali: 

 Radny Lesław Mikołajski pytał czy zapisane w harmonogramie 1% dochodów to nie 
za mało i czy nie trzeba doprecyzować, że chodzi o dochody własne? 

 Inspektor Mateusz Skupień poinformował, że są to działania wynikające  
z Wojewódzkiego Programu Ochrony Powietrza. Sejmik Województwa podaje, że 
jest to rekomendacja, a nie obowiązek.  

 Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda przypomniał, że w budżecie na 2021r. 
zabezpieczone jest 500 000 zł na walkę o czyste powietrze, jeśli będzie taka potrzeba 
to w trakcie roku będą dokonywane zmiany w budżecie, tak aby te środki cały czas 
były na wymianę pieców. 
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 Radny Lesław Mikołajski czy przewidziane są kary dla osób celowo uchylających się 
od wymiany „kopciuchów” 

 Inspektor Mateusz Skupień poinformował, że na ten moment nie ma stosowanych 
kar, ale od 2022 będą realizowane tzw. działania administracyjny czyli zobowiązania 
do nakazu wymiany kotłów pozaklasowych? 

 Radny Lesław Mikołajski pytał czy ilość planowanych kontroli w najbliższych latach 
nie przerośnie możliwości personalnych wydziału GKiOŚ i czy nie trzeba zatrudnić 
kogoś jeszcze? 

 Inspektor Mateusz Skupień stwierdził, że te kontrole odnoszą się do wymagań 
Wojewódzkiego Programu i muszą być zrealizowane.  

 Inspektor Sylwester Magiera zwrócił uwagę, że w uzasadnieniu wskazano, że będzie 
potrzeba zatrudnienia drugiej osoby na stanowisku Ekodoradcy. Poza tym, urząd 
prowadzi starania, aby pozyskać środki z różnych programów na zatrudnienie 
kolejnych osób. 

 Radna Stefania Drąg-Iłęda pytała czy mieszkańcy otrzymali powiadomienia, że do 
2022 r. muszą dokonać wymiany pieców pozaklasowych i ile trwa okres od wymiany 
pieca do zwrotu środków? 

 Inspektor Sylwester Magiera poinformował, że na bieżąco urząd prowadzi akcję 
informacyjną na temat wymiany kotłów. Inspektor Mateusz Skupień poinformował, 
że w wydziale GKiOŚ można uzyskać pomoc w sprawie wypełnienia wniosków. 
Terminy zwrotu środków nie da się jednoznacznie określić, jest on indywidualny dla 
mieszkańca i jego potrzeb. Na ten moment wypłacono już mieszkańcom  270 000 zł 
w związku z wymianą pieców, a sporo wniosków jest jeszcze realizowanych. Średnio 
okres rozliczenia po wymianie kotła trwa do 3 miesięcy.  

 Radny Krzysztof Sroka pytał  czy wiadomym jest dlaczego czasem mieszkańcy nie 
podłączają się do gazu pomimo iż mają nawet czasem na podwórku skrzynkę 
gazową? 

 Inspektor Sylwester Magiera poinformował, że powody są różne, niektórzy 
informują, że ze względów ekonomicznych się nie podłączają, niektórzy obawiają się 
gazu, a jeszcze inni twierdzą że ich budynki nie są na tyle z termomodernizowane, by 
udźwignąć później koszty ogrzewania gazem.   

W dyskusji głos zabrał Radny Lesław Mikołajski stwierdził, że wszystkie miasta, które są 
liderami walki ze smogiem w Małopolsce, np. Kraków, Tarnów, Skawina, Chrzanów 
podkreślają rolę Straży Miejskiej w tych operacjach. Podkreślają, że trudno wyobrazić sobie 
przeprowadzenie tych zadań bez Straży Miejskiej dlatego uważa, że należy rozważyć 
powołanie kompetentnej i sprawnie działającej Straży Miejskiej celem dobrej realizacji 
przedmiotowej uchwały jak również poprawy stanu bezpieczeństwa w mieście. Dodał 
również, że będzie nadal zachęcał sąsiadów do wymiany starych palenisk, na razie udało mu 
się przekonać 15-tu.    
 
Projekt przedmiotowej uchwały był omawiany na Komisji FGKiR w dniu 16 grudnia 
2020r., ale nie był zaopiniowany.  
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVI/285/2020 w sprawie 
harmonogramu działań w zakresie walki ze smogiem w Nowym Targu na lata 2021-
2030. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
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Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad5b) 
Projekt uchwały w sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowy Targ 
przedstawiła Inspektor w Wydziale GKiOŚ Maria Góraś-Okła.  Zgodnie z art. 565 ust. 2 
ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne, dotychczasowe akty prawa miejscowego 
wydane na podstawie art. 43 ust 2a ustawy z dnia 18 lipca 2001 r. Prawo wodne, zachowują 
moc nie dłużej niż do 31grudnia 2020 r. Tym samym straci moc uchwała nr XXIX/418/16 
Sejmiku Województwa Małopolskiego z dnia 28 października 2016 r. w sprawie wyznaczenia 
aglomeracji Nowy Targ. W związku z tym dokonano przeglądu obszaru i granic aglomeracji 
Nowy Targ, która obejmuje następujące miejscowości, z których ścieki odprowadzane są do 
oczyszczalni w Nowym Targu: 
    a) Miasto Nowy Targ, 
    b) na terenie Gminy Nowy Targ: Ludźmierz, 
    c) na terenie Gminy Szaflary: Szaflary, Bańska Niżna, Maruszyna, Zaskale, 
    d) na terenie Gminy Poronin: Poronin, Ząb, Murzasichle, Stasikówka, Suche, Małe Ciche, 
    e) na terenie Gminy Biały Dunajec: Biały Dunajec. 
Projekt aglomeracji Nowy Targ został sporządzony zgodnie z Rozporządzeniem Ministra 
Gospodarki Morskiej i Żeglugi Śródlądowej z dnia 27 lipca 2018 r. w sprawie sposobu 
wyznaczania obszarów i granic aglomeracji i został uzgodniony z Państwowym 
Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie Zarząd Zlewni w Nowym Sączu oraz Regionalnym 
Dyrektorem Ochrony Środowiska w Krakowie. 
Zgodnie z art. 87 ust. 2 i 3 ustawy z dnia 20 lipca 2017 r. Prawo wodne, jeżeli aglomeracja ma 
obejmować tereny położone w dwóch lub więcej gminach, właściwą do wyznaczania 
aglomeracji jest rada gminy o największej równoważnej liczbie mieszkańców  
i w tym celu gminy zawarły porozumienie, zgodnie z którym aglomerację Nowy Targ,  
w drodze uchwały wyznacza Rada Miasta Nowy Targ. 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVI/286/2020 w sprawie 
wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nowy Targ. 
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.5c) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Nowym Targu na rok 2021 
przedstawiła Kierownik BOMiP Edyta Garb.  Zgodnie z art. 41 ust. 2 i 5 ustawy z dnia 26 
października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi oraz art. 
10 ust. 3 ustawy z dnia 29 lipca 2005 r. o przeciwdziałaniu narkomanii nakładają na gminę 
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obowiązek uchwalania i realizowania Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii. Program ten jest finansowany 
ze środków uzyskanych z opłat za zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych. Realizacja 
zadań zawarta w Programie ma służyć rozwijaniu i wspieraniu różnorodnych form 
działalności edukacyjnej, kulturalnej na rzecz profilaktyki alkoholowej, w celu 
uświadomienia szkodliwości nadużywania alkoholu przez osoby z różnych grup i środowisk. 
Rekomendowane działania zmniejszające skale problemów społecznych oraz ich długofalowe 
skutki dla lokalnej społeczności to głównie prowadzenie szeroko zakrojonej działalności 
profilaktycznej i wsparcie dla społeczności lokalnej oraz prowadzenie kompleksowej 
działalności profilaktycznej wśród młodzieży, angażującej wszystkie ważne podmioty 
lokalne. Projekt Programu na 2021 rok był konsultowany i zaakceptowany przez Miejską 
Komisję Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego oraz 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowały 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 19 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła  Uchwałę 
Nr XXVI/287/2020 w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Profilaktyki  
i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii  
w Nowym Targu na rok 2021. 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej 
Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Ewa Pawlikowska 
NIEOBECNI (1) 
Jan Łapsa 
 
Ad.5d) 
Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy  
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025 przedstawiła 
Dyrektor OPS Agnieszka Zmarzlińska.  Konieczność podejmowania skutecznych działań  
w zakresie przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz zapobiegania występowania zjawiska 
przemocy w rodzinie, wynika z ustawy z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu 
przemocy w rodzinie. Zgodnie z art. 6 ust. 2 pkt 1 cytowanej ustawy, do zadań własnych 
gminy należy w szczególności tworzenie gminnego systemu przeciwdziałania przemocy  
w rodzinie, w tym opracowanie i realizacja gminnego programu przeciwdziałania przemocy  
w rodzinie oraz ochrony ofiar przemocy w rodzinie. Realizując powyższy zapis, został 
opracowany nowy Miejski Program Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021 – 2025. Głównym celem programu jest zwiększenie 
skuteczności przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz zmniejszenie skali zjawiska, 
zapobieganie jej powstawaniu oraz zwiększenie dostępności i skuteczności działań na rzecz 
osób doświadczających przemocy w Gminie Miasto Nowy Targ. Poprzednia uchwała  
Nr XVII/155/2015 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 30 grudnia 2015 roku w sprawie przyjęcia 
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Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy 
w Rodzinie obowiązywała w latach 2015 – 2020. Nowy program na lata 2021 – 2025 jest  
kontynuacją działań podjętych w ramach realizacji programu w latach ubiegłych.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego oraz 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowały 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 21 głosów „za” podjęła  Uchwałę Nr XXVI/288/2020 w sprawie 
przyjęcia Miejskiego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 
Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2021-2025.  
Wyniki imienne: 
ZA (21) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.5e) 
Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/260/2020 Rady Miasta nowy Targ  
z dnia 16 listopada 2020r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Urzędu Miasta Nowy 
Targ z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021r. przestawiła Naczelnik 
Wydziału KSiP Katarzyna Put. Projekt uchwały zmieniającej przygotowano w związku  
z zawiadomieniem o wszczęciu postępowania nadzorczego z dnia 26 listopada 2020 roku, 
dotyczącego kontroli legalności Uchwały Nr XXIV/260/2020 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 
16 listopada 2020 roku w sprawie: przyjęcia Programu Współpracy Miasta Nowy Targ  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2021. W załączniku do uchwały 
w Rozdziale 6 wprowadza się następującą zmianę: 
1/ ust. 2 otrzymuje brzmienie: 
„2. Burmistrz Miasta na podstawie zarządzenia wskaże osoby wchodzące w skład Komisji”. 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 19 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się podjęła  Uchwałę 
Nr XXVI/289/2020 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIV/260/2020 Rady Miasta nowy 
Targ z dnia 16 listopada 2020r. w sprawie przyjęcia Programu Współpracy Urzędu 
Miasta Nowy Targ z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  
w art. 3 ust 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w 2021r. 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej 
Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.5f) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu 
Komunikacji na realizację zadań bieżących (2020r.) przedstawił Dyrektor MZK Robert 
Chowaniec. Na wstępie zgłosił autopoprawkę polegającą na zmianie stawki wozokilometra  
z 3,52 zł na 3,58. Obowiązująca stawka dotacji do wozokilometra, jaka została ustalona na 
2020 rok Uchwałą Nr XVI/171/2019 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 27 grudnia 2019 r., 
wynosiła 2,58 zł przy założeniu wykonania 755.648 wozokilometrów. Niestety, planowane na 
2020 rok wpływy na poziomie 1.950.000 zł nie zostaną zrealizowane w powodu wystąpienia 
pandemii COVID-19 i wprowadzonych w marcu bieżącego roku obostrzeń i ograniczeń, co 
znacznie ograniczyło ilość pasażerów. Ponowne ograniczenia zostały wprowadzone z dniem 
20.10.2020 r. Dotyczyły one nauki zdalnej w szkołach ponadpodstawowych, a od listopada  
w szkołach podstawowych. Pomimo spadku przychodów, Miejski Zakład Komunikacji 
wykonywał swoje planowe zadania przewozowe, których celem było zapewnienie ciągłości 
funkcjonowania. Na koniec roku planowane przychody własne Zakładu wynoszą 
1.158.500  zł. W celu zbilansowania kosztów i przychodów Miejskiego Zakładu Komunikacji 
konieczna jest korekta wysokości dotacji do wozokilometra. 
Pytań do referującego nie było. 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
 
Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła  wraz  
z autopoprawką Uchwałę Nr XXVI/290/2020 w sprawie ustalenia stawki dotacji 
przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu Komunikacji na realizację zadań bieżących 
(2020r.). 
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik 
PRZECIW (1) 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.5g) 
Projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego Zakładu 
Komunikacji na realizację zadań bieżących (2021r.) przedstawił Dyrektor MZK Robert 
Chowaniec. Plan finansowy Miejskiego Zakładu Komunikacji na 2021 rok zakłada koszt  
1 wozokilometra w wysokości 5,685 zł. Przewidywane ogólne koszty eksploatacji będą 
kształtować się na poziomie 4.188.000 zł. Zakładany przychód ze sprzedaży biletów i usług 
powinien kształtować się na poziomie 1.688.000 zł. Kwota nie pokryta dochodami wynosi 
2.500.000 zł. W związku z powyższym, w celu zbilansowania działania Miejskiego Zakładu 
Komunikacji dofinansowanie jednostkowe do kosztów 1 wozokilometra na realizację zadań 
przewozowych o charakterze użyteczności publicznej wyniesie 3,39 zł. 
Pytań do referującego nie było. 
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
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Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 20 głosów „za” przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła  Uchwałę 
Nr XXVI/291/2020 w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Miejskiego 
Zakładu Komunikacji na realizację zadań bieżących (2021r.).   
Wyniki imienne: 
ZA (20) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Paweł Liszka, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, 
Marek Mozdyniewicz, Ewa Pawlikowska, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik 
PRZECIW (1) 
Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Ad.5h) 
Projekt uchwały w sprawie zmian Uchwały Budżetowej na 2020r. Nr XVI/178/2019 Rady 
Miasta Nowy Targ z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz zmian w budżecie miasta przedstawił, 
jak w uzasadnieniu, Skarbnik Miasta Łukasz Dłubacz.  Na wstępie zgłosił następujące 
autopoprawki: 
1. W załączniku nr 1 - DOCHODY 
1) dodaje się rozdział 600004 Lokalny transport zbiorowy, § 2310 Dotacje celowe otrzymane 
z gminy na zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień (umów) miedzy 
jednostkami samorządu terytorialnego, w kolumnie zwiększenia wprowadza się kwotę 40 000 
zł, 
2) dodaje się rozdział 75618 Wpływy z innych opłat stanowiących dochody jednostek 
samorządu terytorialnego na podstawie ustaw § 0480 Wpływy z opłat za zezwolenia na 
sprzedaż alkoholu, w kolumnie zwiększenia wprowadza się kwotę 100 000 zł, w związku  
z wyższymi niż zakładano.  
2. W załączniku nr 2 WYDATKI: 
1) w rozdziale 60004 Lokalny transport zbiorowy, w kolumnie zwiększenia kwotę 70 000 zł 
zastępuje się kwotą 110 000 zł, 
2) dodaje się rozdział 85154 Przeciwdziałanie alkoholizmowi, wydatki bieżące, w kolumnie 
zwiększenia wprowadza się kwotę 100 000 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie wydatków 
związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem Covid-19 
3) w rozdziale 90002 Gospodarka odpadami, w kolumnie zmniejszenia kwotę 1 800 000 zł 
zastępuje się kwotą 1 440 000 zł. 
4. Dodaje się załącznik nr 8 jak załącznik nr 1 do niniejszego zarządzenia; 
5. W § 2 dodaje się ust. 8 jak w brzmieniu: „8 Tabelę nr 1 - Dochody z tytułu wydatkowania 
zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych i wydatki na realizację zadań określonych  
w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania problemów alkoholowych oraz 
przeciwdziałania narkomanii, zastępuje się załącznikiem nr 8 do niniejszej uchwały. 
6. W treści projektu uchwały oraz załącznikach wprowadza się odpowiednio zmiany 
wynikające z niniejszej autopoprawki.  
 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.  
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Komisja Finansów, Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała 
projekt przedmiotowej uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 19 głosów „za” przy 2 głosach wstrzymujących się podjęła  wraz  
z autopoprawkami Uchwałę Nr XXVI/292/2020 w sprawie zmian Uchwały Budżetowej 
na 2020r. Nr XVI/178/2019 Rady Miasta Nowy Targ z dnia 27 grudnia 2019 roku oraz 
zmian w budżecie miasta.  
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Stefania Drąg-Iłęda, Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Artur 
Kret, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata Michalska, Lesław Mikołajski, Marek 
Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof Sroka, Andrzej 
Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Paweł Liszka, Ewa Pawlikowska 
 
Ad.5i) 
Projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Nowy Targ na lata 
2021-2031 przedstawił Skarbnik Miasta Łukasz Dłubacz. Obowiązek opracowania WPF 
wynika z przepisów ustawy o finansach publicznych. WPF w Nowym Targu po raz pierwszy 
przyjęta została przez Radę Miasta w roku 2011 i była ona aktualizowana w każdym 
kolejnym roku budżetowym. W obecnej edycji WPF przyjmuje się okres programowania 
2021-2031, a zatem okres ten został wydłużony o 1 rok i jest to związane z okresem spłaty 
zadłużenia jakie planuje się zaciągnąć na realizację miejskich inwestycji. Obecna edycja WPF 
Miasta Nowy Targ oparta została o dane wynikające z budżetu na rok 2021, jak i o dane  
z wykonania budżetu za lata 2018-2019 oraz prognozowane wykonanie 2020. Zgodnie  
z przepisami ustawy o finansach publicznych do wyliczenia limitów spłaty długu za 2020r. 
Należy przyjąć kwoty planowane na III kw. 2020r. Jak wynika z załącznika nr 1 do WPF  
w celu realizacji wieloletnich przedsięwzięć inwestycyjnych określonych w załączniku nr 2 
do WPF, koniecznym będzie zaciągniecie nowych pożyczek i kredytów, ewentualnie 
przeprowadzenie emisji obligacji. Kwoty zaplanowanych do zaciągnięcia pożyczek  
i kredytów oraz emisji obligacji wyszczególnione są w kolumnie 4.1 załącznika nr 1 do WPF.  
Skarbnik zgłosił autopoprawkę polegającą na skorygowaniu wyniku budżetowego w WPF  
w związku ze skorygowaniem w Uchwale Budżetowej deficytu budżetowego. 
Pytań do referującego nie było.  
Dyskusji nad projektem uchwały nie było.   
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego, Komisja 
Oświaty i Kultury, Komisja Sportu, Turystyki i Promocji oraz Komisja Finansów, 
Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 
uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 15 głosów „za” przy 6 głosach wstrzymujących się podjęła wraz  
z autopoprawką Uchwałę Nr XXVI/293/2020 w sprawie wieloletniej prognozy 
finansowej Miasta Nowy Targ na lata 2021-2031.  
Wyniki imienne: 
ZA (15) 
Stefania Drąg-Iłęda, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Lesław 
Mikołajski, Marek Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, 
Krzysztof Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik, 
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Włodzimierz Zapiórkowski 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 
Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Artur Kret, Paweł Liszka, Agata Michalska, Ewa 
Pawlikowska 
 
Ad.5j) 
Projekt uchwały w sprawie budżetu Miasta Nowy Targ na rok 2021 przedstawił w formie 
prezentacji Skarbnik Miasta Łukasz Dłubacz. Prezentacja ta stanowi załącznik nr 3 do 
protokołu.  
Dochody planowane na rok 2021 - 181 900 000zł 
a) bieżące - 164 900 000 zł: 

 własne - 89 714 630 zł 
 subwencja ogólna - 27 212 697 zł 
 dotacje celowe z budżetu państwa - 48 630 058 zł 
 dotacje celowe otrzymane na podstawie porozumień miedzy jednostkami samorządu 

terytorialnego - 1 632 890 zł 
 pozostałe dotacje - 5 149 000 zł 

b) majątkowe 17 000 000 zł. 
Wydatki planowane na rok 2021 - 204 650 000 zł: 
a) bieżące - 155 589 000 zł 

 dotacje - 17 073 150 zł 
 wynagrodzenia i pochodne - 54 774 404 zł 
 świadczenia na rzecz osób fizycznych - 46 126 652 zł 
 obsługa długu - 500 000 zł 
 rezerwy celowe i ogólna - 1 500 000 zł 
 wydatki na projekty dofinansowane ze środków z UE - 469 600 zł 
 pozostałe - 35 145 194 zł  

b) majątkowe 49 061 000 zł 
Przychody i rozchody: 
a) przychody - 39 370 000 zł 
b) rozchody - 16620 000 zł 
 
Skarbnik zgłosił następujące autopoprawki do projektu uchwały Budżetowej na rok 2021: 
1) Zwiększa się plan wydatków bieżących w rozdziale 40002 Dostarczanie wody o kwotę 
20.000 zł z przeznaczeniem na wydatki związane z utrzymaniem studni publicznych.  
2) Zwiększa się plan wydatków majątkowych w rozdziale 60004 Lokalny transport zbiorowy 
na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Kompleksowa integracja systemu niskoemisyjnego 
transportu miejskiego na terenie Miasta Nowy Targ oraz Gminy Nowy Targ i Szaflary”  
o kwotę 170 000 zł, 
3) Zwiększa się plan wydatków majątkowych w rozdziale 60016 Drogi publiczne gminne  
o kwotę 66.000 zł, w tym kwota 45.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa 
chodnika na os. Oleksówki do Długiej Polany – dokumentacja projektowa” oraz kwota 
21.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Budowa chodnika przy DK 47 – droga 
serwisowa – dokumentacja projektowa”. 
4) Zwiększa się plan wydatków majątkowych w rozdziale 63003 Zadania w zakresie 
upowszechniania turystyki o kwotę 112.000 zł na realizację zadania inwestycyjnego 
dofinansowanego ze środków z Unii Europejskiej pn. „Rozwój infrastruktury rowerowej 
w Nowym Targu i Liptowskim Mikulaszu”.  
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5) Zwiększa się plan wydatków majątkowych w rozdziale 90005 Ochrona powietrza 
atmosferycznego i klimatu na realizację zadania inwestycyjnego pn. „Sieć ciepłownicza 
magistralna od Ciepłowni Geotermalnej w Szaflarach - Bańskiej Niżnej przez Szaflary do 
Kotłowni przy ul. Szaflarskiej w Nowym Targu - prace projektowe” o kwotę 213 000 zł, 
6) Zwiększa się plan wydatków bieżących w rozdziale 90005 Ochrona powietrza 
atmosferycznego i klimatu o kwotę 38.000 zł na realizację projektu dofinansowanego z Unii 
Europejskiej pn. „Wdrażanie Programu ochrony powietrza dla województwa małopolskiego - 
Małopolska w zdrowej atmosferze”. 
7) Zwiększa się plan wydatków bieżących w rozdziale 92601 Obiekty sportowe o kwotę 
115.000 zł dla Miejskiego Centrum Sportu i Rekreacji na wydatki kontynuowane z 2020 r.,  
w tym kwota 43.000 zł na realizację projektu dofinansowanego z Unii Europejskiej pn. „W 
Blasku Olimpijskiego Znicza” oraz kwota 72.000 zł na remont Miejskiej Hali Lodowej, który 
dofinansowany jest z budżetu państwa. 
8) Zwiększa się plan przychodów o kwotę 734.000 zł z tytułu wolnych środków o których 
mowa w art. 217 ust. 2 pkt 6 ustawy o finansach publicznych (§950). 
9) Tabela nr 1 otrzymuje brzmienie jak załącznik nr 1 do niniejszego zarządzenia. 
10) W objaśnieniach do Uchwały Budżetowej na stronie 15 (opis do rozdziału 85154 
Przeciwdziałania alkoholizmowi) dokonuje się aktualizacji zapisanych kwot w zgodzie 
z załącznikiem nr 1 do niniejszego zarządzenia. 
 
Poinformował również, że w dniu dzisiejszym wpłynęła opinia RIO o projekcie WPF, 
projekcie Uchwały Budżetowej na rok 2021 oraz o możliwości sfinansowania deficytu 
budżetowego. Każda z tych opinii jest pozytywna, z drobnymi uwagami, które zostają 
skorygowane.  
 
W ramach pytań głos zabrali:  
 Radna Ewa Pawlikowska pytała czy dochody z tytułu dzierżawy terenów MZWiK są 

wliczone do dochodów? 
 Skarbnik Miasta Łukasz Dłubacz poinformował, że do czasu uregulowania kwestii 

własnościowych i prawnych ten majątek  jest własnością miasta i jest dzierżawiony 
przez MZWiK. Jeśli uda się te kwestie uregulować to planowane dochody na rok 2021 
mogą ulec z tego tytułu zmniejszeniu, 

 Radny Andrzej Swałtek pytał o plany inwestycyjne na 2021r., a mianowicie co się 
stanie jeśli miasto nie otrzyma dofinansowania na 5 pozycji wymienionych w tych 
planach? 

 Skarbnik Miasta Łukasz Dłubacz odpowiedział, że jeśli się okaże, że nie będzie 
dofinansowania to wówczas będą te pozycje poddawane dyskusji. Na razie liczy na to, 
że dofinansowanie uda się pozyskać.  

 Z-ca Burmistrza Waldemar Wojtaszek dodał, że jeśli w tym rozdaniu nie uda się 
uzyskać dofinansowania to wnioski będą ponawiane, bo program trwa 10 lat. 

W dyskusji głos zabrał Radny Andrzej Swałtek podkreślił, że pytał o to, bo martwi się  
o ul. Sikorskiego, bo strasznie się to przeciąga w czasie, a ulica ta jest bardzo potrzebna  
i odciąża z ruchu ul. Szaflarską.  
 
Następnie każdy z Przewodniczących merytorycznych komisji przedstawił pokrótce 
planowany budżet w zakresie tematycznym swojej komisji.  
 
Komisja Mieszkaniowa, Opieki Społecznej, Zdrowia i Porządku Publicznego, Komisja 
Oświaty i Kultury, Komisja Sportu, Turystyki i Promocji oraz Komisja Finansów, 
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Gospodarki Komunalnej i Rozwoju pozytywnie zaopiniowała projekt przedmiotowej 
uchwały.  
 
Rada w głosowaniu 14 głosów „za” przy 7 głosach wstrzymujących się podjęła  wraz  
z autopoprawkami Uchwałę Nr XXVI/294/2020 w sprawie budżetu Miasta Nowy Targ 
na rok 2021. 
Wyniki imienne: 
ZA (14) 
Stefania Drąg-Iłęda, Ewa Garbacz, Bożena Groń, Grzegorz Luberda, Jan Łapsa, Agata 
Michalska, Marek Mozdyniewicz, Leszek Pustówka, Jacenty Rajski, Danuta Sokół, Krzysztof 
Sroka, Andrzej Swałtek, Danuta Szokalska-Stefaniak, Katarzyna Wójcik 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 
Szymon Fatla, Bartłomiej Garbacz, Artur Kret, Paweł Liszka, Lesław Mikołajski, Ewa 
Pawlikowska, Włodzimierz Zapiórkowski 
 
Po przyjęciu uchwały Budżetowej na rok 2021 głos zabrał Burmistrz Miasta Grzegorz 
Watycha, który na wstępie podziękował Radzie, za przyjęcie tego budżetu. Dodał, że rok 
2021 będzie trudnym rokiem i ma nadzieję, że zaplanowany deficyt uda się zmniejszyć dzięki 
pracy i staraniom o dofinansowanie na realizację inwestycji. Podkreślił, że liczy na 
współpracę Rady przy realizacji budżetu w roku 2021.  
 
Ad.6 
Interpelacje i zapytania:  
1. Radny Jacenty Rajski złożył interpelację w sprawie: przedłużenia ul. Bolesława 
Wstydliwego w kierunku wschodnim do ul. św. Doroty, a następnie do obwodnicy  
(os. Bereki). 
2. Wiceprzewodniczący Rady Jan Łapsa złożył interpelację w sprawie przejęcia przez 
miasto parkingu w ciągu Al. 1000-lecia oraz zamontowania wiaty przystankowej przy  
ul. Kowaniec, 
3. Radna Ewa Pawlikowska złożyła interpelacje w sprawach: 
a) zanieczyszczenia ulic przez pojazdy wyjeżdżające z placów budowy, 
b) skontrolowania przez miejskie służby działalności bieżącej Miejskiego Ośrodka Kultury, 
c) niezwłocznego ogłoszenia konkursu ofert w zakresie sportu, 
d) przeznaczenia części pomieszczeń Miejskiego Ośrodka Kultury pod Miejską Bibliotekę 
Publiczną. 
4. Radny Bartłomiej Garbacz złożył interpelację w sprawie wprowadzenia zmian mających 
na celu zwiększenie konkurencyjności Nowego Targu oraz budowanie potencjału 
turystycznego.  
5. Radny Paweł Liszka złożył interpelacje w sprawach: 
a) organizacji półkolonii dla dzieci klas młodszych we wszystkich miejskich szkołach, 
b) ustawienia na terenie Nowego Targu tzw. „śmieciomatów z nagrodami”, 
c) stworzenia bazy i upublicznienia na stronie internetowej wszystkich wydatków 
ponoszonych przez Urząd Miasta i jednostki organizacyjne, 
d) uruchomienia w Nowym Targu tzw. „Jadłodzielni”, 
e) etapu budowy bloku z mieszkaniami komunalnymi przy ul. Sikorskiego w Nowym Targu. 
 
Pełna treść interpelacji i zapytań pisemnych dostępna jest na stronie www.nowytarg.pl 
 
Ad.7.  
W wolnych wnioskach głos zabrali:  
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 Przewodniczący Nowotarskiej Rady Seniorów Marek Bochowicz odczytał życzenia 
noworoczne dla Rady Miasta i wszystkich zebranych, 

 Radna Danuta Szokalska-Stefaniak w imieniu mieszkańców zwróciła się z prośbą  
o zakup działki pod kładkę pieszo-rowerową przy ul. Grel. Podziękowała również za 
utrzymanie porządku na ul. Grel prosząc jednocześnie, aby dopilnować żeby firma 
wykonująca prace przy Zakopiance naprawiła ulicę, jeśli doszłoby do jej uszkodzenia. 

 Wiceprzewodniczący Rady Jan Łapsa zwrócił uwagę, że wiele spraw składanych jako 
interpelacje można byłoby załatwić sprawniej i szybciej przychodząc bezpośrednio do 
Naczelnika danego wydziału. Apelował, aby szanować swój czas nawzajem.  

 Radna Katarzyna Wójcik zwróciła uwagę, że bardzo ważne jest noszenie maseczek  
w miejscach publicznych i zachęcanie innych do ich noszenia. Apelowała również  
o noszenie odblasków przez pieszych. 

 Radna Danuta Sokół pochwaliła dobrą pracę Burmistrza i urzędników na rzecz 
mieszkańców. Podkreśliła, że wybór obecnego Burmistrza na to stanowisko był 
trafiony. Podziękowała, za realizację inwestycji w roku 2020, a na rok 2021 życzyła 
dużo zdrowia i owocnej pracy na rzecz mieszkańców.   

Następnie Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda poinformował o: 
 licznych życzeniach świąteczno-noworocznych, które wpłynęły do Biura Rady 

Miasta, 
 harmonogramie sesji na rok 2021, który zostanie w dniu jutrzejszym przesłany 

wszystkim radnym - najbliższa sesja zgodnie z tym harmonogramem planowana jest 
na 8 lutego 2021r.  

Na koniec Przewodniczący Rady złożył wszystkim zebranym oraz oglądającym transmisję 
Sesji życzenia noworoczne.  
 
Ad.8  
O godzinie 17:00 Przewodniczący Rady Grzegorz Luberda zamknął XXVI Sesję Rady Miasta 
Nowy Targ.  
 
 
        Przewodniczący Rady Miasta 
Protokołowała: 
mgr Renata Chmielak 
              mgr Grzegorz Luberda 


